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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 20.01.2022 

 

Účast:  (prezenční jednání): Ing. Jiří Holý (předseda); Miroslav Peterka; Mgr. Renáta Vesecká; Daniel 

Rosenbaum; Jan Hadraba (připojen online); Mgr. Jitka Charyparová; František Jobek 

Omluven: Karel Makovec, MBA 

Neomluven: Bc. Antonín Schejbal 
 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Obecné informace k dotacím 

3) Projednání žádostí podaných v programových dotacích v oblasti sportu pro rok 2022 

4) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájil předseda komise, přivítal přítomné. Je přítomno 7 z 9 členů, komise je 

usnášeníschopná. Předseda komise přednesl program jednání. 

Program schválen. 

   

ad2) Předseda komise informuje členy komise o usnesení ZM ze dne 17.01.2020 - ZM schválilo výši 
finančních prostředků doporučenou k alokaci pro příslušný program programových dotací na rok 2022 
schválených ZM dne 13.09.2021 jako maximálně možnou, tzn. že výše předpokládané alokace 
schválené v rámci schvalování programu je částka maximálně možná k rozdělení. 
 

 

ad3) a) Rozvoj a opravy sportovišť 2022 

 Komise projednává jednotlivé žádosti podané v tomto programu. Žadatel TJ AMASOMA 

Příbram, z. s. nesplnil podmínku dotačního programu, a to podání žádosti v programu Činnost 

sportovních organizací 2022 i přes upozornění, že tuto podmínku musí splnit. Komise žádost navrhuje 

na vyřazení. Žádost spolku SK SPARTAK Příbram, spolek podaná v tomto programu je na vyřazení, a 

to z toho důvodu, že nebyly dodány dostatečné podklady pro projednání žádosti. Takto podaná žádost 

nesplňuje podmínky dotačního programu Rozvoj a opravy sportovišť, ale spadá do Činnosti sportovních 

organizací. Komise odsouhlasila, že koordinátor vyzve žadatele k doplnění již podané žádosti.  

Další projednání žádostí, navržení částek pro jednotlivé žadatele dle bodového ohodnocení a 

odsouhlasení návrhu je přesunuto na další jednání komise. 

 Hlasováno o návrhu: PRO 7 

 

 b) Reprezentant ČR 2022 

 Komise projednává jednotlivé žádosti. Žadatelka Fialová Lucie nesplnila podmínku Pravidel pro 

poskytování dotací, a to písemné podání žádosti. Komise navrhuje žádost na vyřazení. Dále kontroluje 

dodané materiály, u žadatelky Křivová Hana nesplňuje dodaná smlouva podmínky pro zařazení do 

reprezentace ČR. Komise žadatelku vyzvala k doplnění. Další projednání žádostí, navržení částek a 

odsouhlasení návrhu je přesunuto na další jednání komise. 

 Hlasování o návrhu: PRO 7 

 

 c) Podpora vrcholového sportu 2022 

 Komise projednává jednotlivé žádosti, diskutuje o možném rozdělení finančních prostředků, o 

aktuální situaci ve fotbale, nákladnosti hokeje (zvýšení ceny ledu). Diskuse o možném přesunu části 

finančních prostředků ve výši 1.000.000,00 Kč z programu Činnost sportovních organizací 2022. Další 

projednání žádostí, navržení částek a odsouhlasení návrhu je přesunuto na další jednání komise. 

 Hlasování o návrhu: PRO 7 

 

 d) Jednorázové sportovní akce 2022 

 Komise projednává jednotlivé žádosti a navrhuje částky, případně žádosti na vyřazení viz 

příloha. Další projednání žádostí a odsouhlasení návrhu je přesunuto na další jednání komise. 

 Hlasování o návrhu: PRO 7 
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 Podklady pro dotace v oblasti Činnost sportovních organizací 2022 nebyly komisi poskytnuty. 

Odbor zpracovává podklady pro kontrolu členské základny jednotlivých žadatelů, v době konání komise 

nebyly všechny podklady dodány. Projednání žádostí v oblasti Činnost sportovních organizací 2022 je 

přesunuta na další jednání komise. 

 

ad4) Termín jednání komise stanoven na 31.01.2022 od 18:00. 

 

 

Zapsala: M. Benešová 

Schválil: Ing. Jiří Holý 


